
20 år med stavgang i NFS 
- Det var helt vildt dengang – folk væltede ind, og vi var mange instruktører, og gik 

både om aftenen og om søndagen - vi arbejdede jo dengang, fortæller Annelise 

Hansen, som har været tovholder for stavgang i NFS alle 20 år. 

Og 6. april er det ganske vist, at det er 20 år siden stavgang blev en realitet i Næstved 

Firma Sport, og er det stadig den dag i dag med 18 faste stavgængere i alderen 70+ til 

sidst i 80’erne. Hver tirsdag og fredag kl. 10.00 er der afgang uanset vejret. 

- Det var jo nyt i byen for 20 år siden, så fok råbte efter os: Har I ikke glemt skiene! 

Det blev vi lidt sure over, men vænnede os til det, siger Hanne Jørgensen, som har 

været med helt fra starten.  

Også Rita Berghøfer har været med fra begyndelsen, og hun fortsætter med at gå 

stavgang, for det er godt for både kroppen og den mentale sundhed. Der bliver altid 

drukket kaffe og snakket bagefter, og en gang om måneden er der kage og stort 

fremmøde!  

- Det holder os i gang, og vi følger med i årets gang og får så mange dejlige 

naturoplevelser uanset om det er regn, sne eller solskin, tilføjer Vera Elvang. 

Yderligere oplysninger Annelise Hansen, 60468006. 

Billedtekst: De har gået stavgang alle 20 år i Næstved Firma Sport. Fra venstre mod højre – 

Rita Berghøfer, Annelise Hansen, Vera Elvang og Hanne Jørgensen.    

  

 

 


